
 

 

Technische vragen BIZ 
 
De gemeenteraad is gevraagd om verlenging van het BIZ met 5 jaar. 
De fractie van de PvdA heeft de volgende technische vragen over dit voorstel. 
 
1. In hoeverre zijn bv corona en hoge inflatie van invloed op de voortzetting van het BIZ? 

 
De VVVD heeft aangegeven dat corona en hoge inflatie juist laten zien dat samenwerking en 
investeren in de binnenstad nodig blijft en daarmee is een voortzetting van de BIZ volgens hen 
wenselijk. De afgelopen periode is er overigens geen sprake geweest van inflatiecorrectie op 
de tarieven, ook in 2024 blijven nog dezelfde tarieven gelden. Vanaf 2025 wordt jaarlijks een 
indexatie toegepast van 3%.  
 

2. Kunt u aangeven welke aanpassingen in het BIZ zijn doorgevoerd en waarom? 
 

 
Op verzoek van VVVD is het BIZ-gebied kleiner afgebakend. De Dr. Huber Noodtplaats, de 
rechterzijde van de Veentjes en een groot deel van de Dr. Huber Noodtstraat maken geen 
onderdeel meer uit van het BIZ-gebied. Dit heeft te maken met het feit dat in deze straten veel 
bedrijfspanden zijn getransformeerd naar woningen en dat de eigenaren van de overgebleven 
bedrijfspanden weinig tot geen profijt hebben van de activiteiten die door de VVVD worden 
georganiseerd. Daarnaast wordt er, zoals aangegeven, een inflatiecorrectie toegepast van 3% 
vanaf 2025.  

 
 
3. Het BIZ kan maximaal 5 jaar een gebiedsgerichte heffing worden ingesteld. Is een verlening 

met 5 jaar wel toegestaan op basis van deze wet? 
 

Formeel is het volgens de Wet op de bedrijveninvesteringszones (BIZ) inderdaad niet mogelijk 
om de BIZ-verordening te verlengen. Bij voldoende draagvlak wordt de BIZ opnieuw ingesteld 
voor 5 jaar en daarom kun je ook spreken van verlengen. 

 
4. Wat zijn precies de verantwoordelijkheden van de betrokken partijen die de opbrengsten van 

het BIZ besteden?  
 

De rollen en verantwoordelijkheden zijn duidelijk omschreven in de belastingverordening en de 
uitvoeringsovereenkomst. Zo stelt de gemeenteraad de belastingverordening vast en geeft 
daarmee opdracht aan de heffingsambtenaar om de belastingaanslagen tijdig en juist te 
versturen. Daarnaast beslist het college op een subsidieverzoek van de VVVD en zorgt de 
VVVD op hun beurt voor een jaarlijkse begroting en activiteitenplan en maakt hierover 
afspraken met het Binnenstadbedrijf.  

 
5. Mocht een ondernemer de BIZ bijdrage, om wat voor reden dan ook, niet willen of kunnen 

betalen, wat is dan het gevolg hiervan? 
 

De BIZ-bijdrage is net als alle andere gemeentelijke belastingen een verplichte betaling aan de 
gemeente. Als een belastingplichtige niet wil betalen dan zal er uiteindelijk een herinnering 
verstuurd worden. Daarna gaat de vordering het traject van dwanginvordering in. We versturen 
eerst een aanmaning en daarna een dwangbevel per post, er komen dan extra kosten bij. 
Wordt er dan nog niet betaald dan wordt de vordering in handen gegeven van de deurwaarder. 
Uiteindelijk zal de belastingaanslag betaald moeten worden. 
 
Als een vastgoedondernemer niet zou kunnen betalen dan bieden we eerst de mogelijkheid 
van automatische incasso aan. Men kan dan in 8 gelijke termijnen betalen. Lukt dit ook niet 
dan proberen we een betalingsregeling af te spreken. Uiteindelijk zal er betaald moeten 
worden. We gaan hier in alle gevallen dus net als bij alle andere belastingen eenduidig mee 
om. 



 

 

6. Als de draagvlakmeting negatief uitvalt, wat zijn dan de kosten die voor rekening van de 
gemeente komen? 

 
Bij een negatieve uitkomst van de draagvlakmeting treedt de verordening niet in werking. De 
kosten van circa € 10.000,-  worden in dat geval afgeboekt op de post onvoorzien van het 
budget aanvalsplan binnenstad. 


